
Kranjsko. 
»Slovenska Šolska Matica«. Tiskanje 4. knjige »Slo

venske Šolske Matice« pro 1905 se skoro dovrši. Sedaj se 
stavi že imenik članov. Zato prosimo p. n. poverjenike, ki 
še niso naznanili članov svojega poverjeništva, da to n e m u 
d o m a store, da jih uvrstimo še med tiskom v »Imenik«. 
Obenem naj pošljejo odboru letnino zanje. — Prav tako 
vabimo posamezne učitelje in učiteljice, ki nameravajo še 
za letos pristopiti k društvu, naj to takoj store in pošljejo 
letnino 4 K ali svojemu poverjeniku ali vsaj neposrednje 
društvenemu odboru v Ljubljano. Častno bi bilo za naš stan 
in ugled, da se tudi letos pomnoži število članov, kar pa se 
bo le tedaj zgodilo, ako kolikor moči vsi učitelji in vse uči
teljice pristopijo k društvu in privabijo še druge razumnike, 
zavode in društva v naš krog. O d b o r . 

Štajersko. 
Ormoško učiteljsko društvo zboruje 7. decembra 1.1. 

v ormoški slovenski šoli. Začetek ob polu 11. uri dopoldne. 
Dnevni red: 1. Zapisnik zadnjega zborovanja. 2. Društvena 
poročila in dopisi. 3. Poroča o letošnji deželni skupščini g. 
E. S l a n e . 4. Poroča o »Lehrerbundovem« zborovanju g. 
R. K o š a r. 5. Želje in nasveti, tičoči se izpeljalnih odlokov 
k novemu šolskemu in učnemu redu. 6. Predlogi in slučaj
nosti. K prav obilni udeležbi vabi v imenu odbora 

A n t o n P o r e k a r , predsednik. 
Učiteljsko društvo za brežiški in sevniški okraj bo 

zborovalo v n e d e l j o d n e 3. d e c e m b r a 1.1. ob polu 10. uri 
v šoli v Brežicah po sledečem vzporedu: 1. Odobrenje za
pisnika. 2. Dopisi in društvene zadeve. 3. Poročila: a) o sedmi 
staj. deželni skupščini; b) o glavni skupščini »Zaveze« v Pulju 
(Tominc); c) o »Lehrerbundovem« zborovanju v Gradcu 
(Pečnik). 4. Iz šolske prakse. 5. Nasveti in želje. K mnogo
brojni udeležbi vabi vljudno o d b o r . 

Šaleško učiteljsko društvo je zborovalo dne 16. li
stopada t. 1. v Velenju po sledečem vzporedu: 1. Zapisnik 
prejšnjega zborovanja. 2. Dopisi. 3. Poročilo o deželni učit. 
skupščini. 4. Poročilo o »Lehrerbundovem« zborovanju. 
5. Letno poročilo: a) tajnikovo, b.) blagajnikovo. 6.) Volitev 
novega odbora. 7.) Društvene zadeve, nasveti in predlogi. 

Zborovanja se je udeležilo vkljub slabemu vremenu 16 
članov. Ob 10. uri otvori društveni predsednik tovariš Iv. 
K o r o p e c zborovanje, prijazno pozdravljajoč pričujoče, po
sebno novega društvenika tovariša Mart. Kranjčiča, naduči
telja v Skalah. V svojem govoru omeni tudi novi šolski in 
učni red s pripombo, da se je izročil posebnemu od

Iz naše organizacije 



seku učiteljev v pretresovanje, preden se definitivno izda. 
Nadalje omeni, da ste 2 šoli v našem okraju pomaknjeni v 
drugi plačilni, razred in sicer Plešivec in Zavodnje. Želeč dru
štvu tudi v bodoče obilo uspeha in krepkega razvoja, preide 
na dnevni red. 

1. Društveni tajnik tovariš Jos. A r m i č prebere zapis
nik zadnjega zborovanja, ki se odobri brez ugovora. 

2. Predsednik prečita dopis g. okraj, nadzornika, v ka
terem pravi, da, če je društveno zborovanje v četrtek, naj 
dotični učitelji, ki imajo ta dan šolo, dobe dovoljenje za 
pouka prosti dan od kraj. šol. sveta. O tem obveščati okraj, 
šol. svet ni neobhodno potreba, ker sodi to v področje kraj. 
šolskega sveta. 

3. O letošnji deželni učit. skupščini poroča tovariš Jos. 
A r m i č . Jako obširno in natančno nam poda ves vzpored te 
za razvoj štajerskega ljudskega šolstva, jako važne skupščine. 

4. Potem pride na vrsto poročilo tovariša Iv. L u k m a n a 
o zadnjem »Lehrerbundovem« zborovanju. Poroča prav te
meljito, slišimo podatke, ki nismo o njih čitali v nobenem 
časopisu. Obema poročevalcema se predsednik v imenu vseh 
društvenikov srčno zahvali. 

5. a) O delovanju društva v tekočem letu poroča dru 
štveni tajnik tovariš Jos. A r m i č sledeče: V začetku leta je 
imelo društvo 22 članov. Med letom se je skrčilo število 
članov na 19, a je zopet narastlo na 22 tako, da šteje sedaj 
društvo 22 članov. Pri petih zborovanjih v tekočem letu so 
predavali tovariši H e r n a u s , S k a z a in A r m i č . Poleg tega 
so se razpravljale razne stanovske zadeve in reševali smo 
mnogovrstne predloge in nasvete. Iz vsega je razvidno, da 
se je društvo veliko trudilo za svoj napredek in za napredek 
šole, kar je zlasti zasluga marljivega društvenega predsednika, 
b). Blagajnik Tovariš Fr. S k a z a naznani, da ni mogel ra
čunov skleniti, ker nismo od meseca mal. srpana nič zboro
vali in ni imel prilike pobrati članarine za zadnjo tretjino. 
To poročilo se preloži na prihodnje zborovanje. 

6. Splošno se predlaga, naj se voli zopet stari odbor, 
kar se z veseljem sprejme. Izvoli se enoglasno dosedanji 
odbor, in sicer: Iv. K o r o p e c , predsednik, Fr. S k a z a , na
mestnik in blagajnik, Jos. A r m i č , tajnik, gdč. Anica P f e i f e r , 
odbornica. 

7. Predsednik naznanja, da smo s tovarišem Hernausom 
izgubili knjižničarja okraj. učit. knjižnice. Sklene se, da vpraša 
društvo okraj, šolski svet, kaj misli sedaj ukreniti. 

Predlog predsednika, naj se zopet zbudi društveni pevski 
zbor, se z radostjo pozdravi. 

Kot društveni pevovodja se določi tovariš Ant. N e r a t . 
Sklene se po vsakem zborovanju imeti pevsko vajo. Poleg 
tega naj bi se še vsakih 14 dni vršile pevske vaje, in sicer 
enkrat v Velenju in enkrat v Šoštanju. 

Za poročevalca o društvenih zborovanjih se določi to
variš Maks H o č e v a r . 

Končno izreče predsednik tovarišu Fr. Skazi najsrčnejšo 
zahvalo za sestavo društvene spominske knjige. 

Prihodnje zborovanje bo meseca prosinca v Šoštanju. 
Dan določi odbor. Zborovalo se bo v četrtek, če ne bo kake 
zapreke. 

Po zborovanju smo imeli skupen obed. V prijetni za
bavi, med katero so se prepevale mične pesmi, smo ostali 
še nekaj ur združeni. — x — 


